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§ 1   

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utses att tillsammans med ordföranden  

Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 

24 augusti. 

 

§ 2 

Information från enhetschefen 

 

Clara Schmidt informerade om att biståndsenheten delats upp på en enhet för äldre 

och en för funktionsnedsatta.  

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2012-06-07  justerats den 8 juni. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor 

Protokoll nr 5, 2012-05-21 

 

 

Äldrenämndens råd för funktionshinderfrågor 

Protokoll nr 5, 2012-05-02 

Protokoll nr 6, 2012-05-08 

 

Vår Synpunkt nr 4/2012 

 

Språkröret nr 3/2012 

 

     

§ 5 

Svar på revisionsrapport 2011 

Revisionskontorets årsrapport 2011 för Älvsjö stadsdelsnämnd visar 

sammanfattningsvis att det ekonomiska och verksamhetsmässiga resultatet är 

tillfredsställande, att styrning, uppföljning och kontroll av verksamheten är 

tillräcklig samt att bokslut och räkenskaper är rättvisande. Förvaltningen delar i 

huvudsak revisionskontorets bedömningar i rapporten. 

 

Revisorerna tillstyrker att Älvsjö stadsdelsnämnd och dess ledamöter beviljas 

ansvarsfrihet. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6 

Remiss om motion om en trygghetskarta för Stockholm 

 

Remissen består av en motion från Tomas Rudin och Maria Östberg (S) som 

föreslår att staden skapar en trygghetskarta som ska finnas som bakgrundsmaterial 

när stadens grönområden, parker och offentliga rum planeras. 

 

Förvaltningen anser att det skulle vara intressant och användbart att ta del av ett 

sådant material som föreslås. Däremot är det svårt att se hur det praktiskt skulle gå 

till att ta fram informationen. Eventuellt skulle man kunna utveckla stadens 

felanmälan på hemsidan med en uppmaning till Stockholmarna att markera otrygga 

platser på en digital karta och kommentera vad som upplevs otryggt. 

 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Nytt idrottspolitiskt program för Stockholms stad 2013-2017 

Idrottsnämnden har remitterat förslag till nytt idrottspolitiskt program till stadens 

berörda nämnder och styrelser. Det nya programmet har en tydlig inriktning på 

folkhälsa och att få fler stockholmare fysiskt aktiva med särskild inriktning på 

 Ungdomar 13-20 år, särskilt flickor 

 Flickor 7-20 år med utländsk bakgrund 

 Personer med funktionsnedsättning 

 Barn och ungdomar 7-20 år vars föräldrar har låg utbildnings- och inkomstnivå. 

 

Förvaltningen är positiv till Idrottspolitiskt program för Stockholms stad 2013-

2017. Förvaltningen ställer sig dock frågande till att varje stadsdelsförvaltning ska 

ha en funktion dit föreningar kan vända sig med lokala frågor samt som ska kunna 

lotsa vidare till rätt instans eller lämplig förening. Stadsdelsnämnderna föreslås 

också ansvara för att det finns ett lokalt nätverk där stadsdelsförvaltning, skola, 

föreningsliv och privata aktörer finns representerade. Hur ett sådant nätverk skulle 

kunna organiseras är i dagsläget svårt att bedöma, eftersom det inte framgår hur det 

ska se ut. Förvaltningen menar att idrottsförvaltningen istället bör organisera dessa 

nätverk och att stadsdelsförvaltningarna ingår i dessa.  

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. Rådet vill också påtala behovet av 

en idrottshall i Älvsjö samt vikten av att utbudet av idrotts- och parkanläggningar 

ska vara tillgängligt även för personer med funktionsnedsättning. 

 

§ 8 

Remiss om hemsjukvård 2015 - inriktning 

Stockholms län har i ett gemensamt projekt med landstinget och Kommunförbundet 

i Stockholms län (KSL) tagit fram ett förslag på innehåll och omfattning för den 

framtida hemsjukvården i länet. Målsättningen är att individen ska erhålla en god, 

trygg och patientsäker vård och att resurserna används effektivt. 

 

Förvaltningen ställer sig i stort positiv till förslaget om förändring av 

huvudmannaskap avseende hemsjukvård i ordinärt boende och för personer som 

tillhör personkrets enligt LSS. 
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Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 9 

Remiss om förändring av fördelningsnyckeln för stadsmiljöverksamhet 

Stadsledningskontoret föreslår att fördelningsnyckeln för stadsdelarnas 

stadsmiljöverksamhet förändras, eftersom den nuvarande nyckeln varken är tydlig, 

stabil eller rättvisande. 

 

Förvaltningen är positiv till de förändringar som föreslås av fördelningsnyckeln. 

2012 fick Älvsjö stadsdelsnämnd 4,5 mnkr för stadsmiljö. Med den nya 

fördelningsnyckeln skulle nämnden för 2012 ha fått 4,6 mnkr.  

 

Stadsledningskontoret föreslår därutöver en mindre utökning av den totala potten 

för 2013. Hade den gällt redan 2012 skulle Älvsjö stadsdelsnämnd ha fått ytterligare 

0,5 mnkr. De beräknade kostnaderna för Älvsjös stadsmiljöverksamhet 2012 uppgår 

till 6,2 mnkr, vilket förutsätter en omfördelning från andra verksamheter. 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Britt-Marie Ericsson 


